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Of all the teachers, I love my English teacher best. He is a very good teacher and about thirty years old. We all call h...
Of all the teachers, I love my English teacher best. He is a very good teacher and about thirty years old. We all call him Mr Chu. He is not tall but a little fat. He is a man with a good sense of humour and always friendly to us. We all like him and his lesson. In his class, we feel very happy. He always makes his English lesson interesting. We know English is rather difficult to learn but in his class, we feel English is very easy, and also very interesting.
在所有的老师中,我最喜欢我的英语老师。他是一个非常好的老师,大约三十岁。我们都叫他楚先生。他不高,但有点胖。他是一个很有幽默感的人,总是对我们很友好。我们都很喜欢他和他的课。在他的课堂上,我们感到非常高兴。他总是使他的英语课很有趣。我们知道英语是很难学但是在班上,我们觉得英语很容易,也很有趣。
He often shows us how to learn English well. He asks us to listen, to read, to say and to write. After class, we always talk with him in English. He even lends English books to us. If we have difficulty in understanding, we can go and ask him. He is always happy to help us.
他经常告诉我们如何学好英语。他要求我们听,读,说,写。下课后,我们经常用英语跟他说话。他甚至借英语书给我们。如果我们理解有困难,我们可以去问他。他总是乐于帮助我们。
He not only cares for our study, but also for our life. One day, one of my classmates, Li Tong had a bad cold. He took her to see a doctor, and got some medicine for her. Then he sent her home. When Li Tong stayed at home, Mr Chu went to her home and helped her with her lessons. Several days later, she was able to go back to school.
他不仅关心我们的学习,而且对我们的生活。有一天,我的一个同学,李彤患了重感冒。他带她去看医生,给她一些药。然后他送她回家。李彤呆在家里时,楚老师去了她的家,帮助她上课。几天后,她能够回到学校上学。
This is my English teacher. What do you think of him?
这是我的英语老师。你觉得他怎么样?
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